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kuryr 27. října 2023

Patologové a pohřební ústavy bijí na poplach: těla
zesnulých jsou od roku 2021 plná abnormálních sraženin

infokuryr.cz/n/2023/10/27/patologove-a-pohrebni-ustavy-biji-na-poplach-tela-zesnulych-jsou-od-roku-2021-plna-
abnormalnich-srazenin

Krátce po zahájení očkování proti koronaviru se ukázalo, že
experimentální vakcíny měly vliv na srážení krve. Zatímco u
vektorových vakcín byl tento nežádoucí vedlejší účinek potvrzen
poměrně rychle, u vychvalovaných mRNA vakcín je stále do
značné míry ignorován. Pohřební ústavy a patologové ale od roku
2021 bijí na poplach: Od začátku hromadného očkování
opakovaně nacházeli v tělech zemřelých vysoce abnormální
sraženiny. Zatímco ti, kteří věří v očkování, uvádějí tato zjištění na
pravou míru, varování odborníků z celého světa přibývá.

Na poplach budí zejména pohřební ústavy ze zemí jako USA a Velká
Británie, kde je běžné balzamování, tedy dočasné uchování mrtvol
nahrazením krve tekutinou proti rozkladu. Tato technika se používá k
tomu, aby byl zesnulý vyložen před konečným pohřbem. Americký
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balzamovač Richard Hirschman zveřejnil řadu snímků podivných
struktur, které vizuálně připomínají kalamáry a které podle
Hirschmana vytahoval z cév mrtvých lidí. Normální krevní sraženiny
jsou naproti tomu červené a připomínají hroznové želé. V srpnu
Hirschmann napsal na X:

Demokraté, republikáni, liberálové, krajní levice nebo pravice, bílí nebo
černí, muži nebo ženy, bohatí nebo chudí, to je to, co vidím vycházet z
oběhového systému od začátku roku 2021 během procesu
balzamování. Nepamatuji si, že bych to někdy za posledních 20 let
viděl. Něco způsobuje tento problém a myslím, že bychom se měli
pokusit na to přijít, protože to teď vidím docela často. Kéž nám Bůh
pomáhá.

Hirschmanovy výroky a fotografie vyvolávají kontroverze od roku
2021. Byly mimo jiné uvedeny v ne zcela kontroverzním dokumentu
„Died Suddenly“. Věrný lékař pak tvrdil, že zobrazené struktury, které
doslova ucpaly cévy zemřelého a znesnadnily tak výměnu krve s
roztokem obsahujícím formaldehyd pro zachování těla, jsou
normální. Patolog Dr. Ryan Cole vehementně nesouhlasil a
potvrdil, že takové gumové sraženiny byly před hromadným
očkováním vidět jen zřídka. Vyzval doktora a všechny další
pochybovače, aby si s ním sedli k mikroskopu a prozkoumali
abnormality srážení krve u očkovaných lidí ( Report24 report ).

Na Obvinění, že Hirschman jednoduše použil cizí fotografie takových
vzorků červů pro svá varování, vyvrátil fotografickým důkazem, že
podivné vzorky měl v držení.
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Hirschman vysvětluje, že jako balzamovač téměř nikdy nepřichází do
kontaktu s příbuznými zesnulého a že má proto o mrtvých málo
informací. Nemůže se ptát jejich rodin na jejich proočkovanost ani na
vedlejší účinky očkování. Nicméně skutečnost, že říká, že si všiml
podezřelých sraženin pouze od začátku kampaně na očkování proti
Covidu v roce 2021, mluví sama za sebe. Pokud byly problémy se
srážlivostí obecně vyvolány spike proteinem (a tedy i SARS-CoV-2),
měly být tyto sraženiny zaznamenány již v roce 2020.

Další pohřebáci nálezy potvrzují

Mezitím Hirschmanova pozorování potvrzují i   jiní pohřebníci. Matthew
Horwood, reportér Epoch Times, řekl X o manažerovi pohřebního
ústavu v kanadském Ontariu, který má 25 let zkušeností s
balzamováním. Nárůst neobvyklých úmrtí proto zaznamenala už v
lednu 2021. V březnu začala odhalovat „vláknité hmoty“ v tělech
zesnulých. Také je popisuje jako neobvyklé sraženiny, které jsou
podobné žvýkačce a „jako kalamáry“. Vyskytují se ve velkém množství.
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Tyto sraženiny zná i John O’Looney, pohřební ústav ze Spojeného
království: Podle jeho popisů už konzervační tekutina neprotéká těly
zesnulých jako dříve. Také popisuje, že podezřelé sraženiny
připomínají kalamáry, když je smyjete: „S normální sraženinou byste ji
nemohli vytáhnout v jednom kuse. Je to jako želé, které by se dalo
spláchnout do kanálu. Ty by ale vyšly v jednom kuse a měly by tvar
tepny. Pomalu rostou v tepnách, až je ucpou.“

Pokud jde o možné příčiny tohoto jevu, Dr. Ryan Cole naznačuje, že
očkovací spike protein vede k zánětlivým reakcím v endotelu
krevních cév, což způsobuje srážecí „kaskádu“: „V celém našem
těle jsou receptory na našich krevních destičkách, na výstelkách
endotelových krevních buněk a na našich červených krvinkách. , [kde]
jakmile se hrot naváže, objeví se mikro a makro sraženiny.“

Amyloidóza – nový byznys společnosti Pfizer?

Dr. Roger Hodkinson, bývalý prezident patologického oddělení
Lékařské asociace a bývalý šéf Lékařské asociace v Albertě (Kanada),
však předložil teorii o „poruchách skládání proteinů podobných
amyloidu“. Amyloidóza nastává, když se tvoří shluky špatně složených
proteinů nazývaných amyloidní fibrily, které mohou ovlivnit orgány a
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tkáně v těle, což může vést k selhání orgánů. Studie již spojily spike
protein s fibrilami podobnými amyloidu. Výbušné: Aktuální reklama
od společnosti Pfizer se zabývá nemocí amyloidóza – zpráva24 .

Lidé, kteří věří zejména v očkování a kteří pevně věří narativu
bezpečné a účinné vakcíny proti koronaviru, odmítají zprávy různých
odborníků jako falešné. Vzhledem k tomu, že několik balzamovačů a
patologů po celém světě hlásí stejný jev, a na základě předchozích
zjištění o spike proteinu, na kterém je vakcína Covid založena, existují
pravděpodobné příčiny, ale mělo by být také na úřadech, aby provedly
příslušná vyšetřování. Ty se zdají být zastaralé, protože i nyní, kdy
populace již není ochotna se nechat očkovat proti koroně a drtivá
většina očkovaných prodělala poslední výstřel před časem, se zdá, že
podezřelé sraženiny se stále nacházejí v tělech zemřelých. Jak dlouho
bude možné přehlížet a negovat škody způsobené povinným
očkováním?
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